

Herbasaur's Bifidophilus

90 chewable tablets, Probiotic supplement, Stock No. 3302-0

Nature's Sunshine Herbasaur's products have been designed especially for children.

Herbasaur's Bifidophilus provides children with the friendly bacteria essential for intestinal health. This good bacteria is easily destroyed by antibiotics and poor diet, leaving children susceptible to overgrowth of "bad" bacteria and parasites in the colon.

Did you know?

Children born through normal vaginal birth obtain specific bacteria from the mother's vagina. The most abundant strain is known as *Bifidobacteria infantis*, comprising nearly 99% of all bacteria in a baby's large intestine.

NSP Advantage

90 Chewable Dinotabs. Children's Dietary Supplement.

Ingredients: Sorbitol crystalline (0.527g), mannitol (0.320g), fructose, fructooligosaccharides (a dietary fibre), Bifidophilus/natural orange flavour mix (one billion freeze-dried cultures of *Bifidobacterium adolescentis* and *B. infantis*, *Lactobacillus acidophilus* and *L. casei* subspecies *rhamnosus*, and natural orange flavour), stearic acid, silicon dioxide, magnesium stearate. Contains no milk, wheat, corn, soy products or preservatives.

Recommendation: Chew one orange flavoured tablet daily with a meal. Helps repopulate a child's intestinal tract with the same strains of friendly flora found naturally in a child's system. Keep refrigerated or preferably frozen.

Features & Benefits

- Overall intestinal health formula, safe to take day in and day out as long as you want.
- Promotes proper digestion and elimination.
- Fights diarrhea and helps reduce the risk of developing diarrhea.
- Helps production of the B-complex vitamins and vitamin K in the intestinal tract.
- Increases immunity against harmful infectious bacteria.
- May help alleviate minor intolerance to lactose.

Herbasours Bifidophilus

90 comprimés masticables, Supplément probiotique, No de stock 3302-0

Les produits Herbasours de Nature's Sunshine ont été conçus spécialement pour les enfants.

Herbasours Bifidophilus fournit aux enfants les bactéries amicales essentielles pour la santé intestinale. Ces bonnes bactéries sont facilement détruites par les antibiotiques et un régime alimentaire carencé, laissant les enfants sujets à l'envahissement de bactéries nuisibles et de parasites dans le côlon.

Saviez-vous que?

Les enfants nés par voie vaginale normale bénéficient de bactéries spécifiques du vagin de la mère. La source la plus importante de bactéries est connue sous le nom de Bifidobacteria infantis, composant presque 99% de toutes les bactéries dans le côlon du nouveau-né.

Avantages NSP

90 Dinocomprimés masticables. Supplément alimentaire pour enfants

Ingrédients: Sorbitol cristallin (0.527g), manitol (0,320g), fructose, fructo-oligosaccharides (*une fibre alimentaire*), un mélange de bifidophilus à saveur naturelle d'orange (*un milliard de cultures lyophilisées de Bifidobacterium adolescentis et B. infantis, Lactobacillus acidophilus et L. casei sous-espèces de rhamnosus*), acide stéarique, dioxyde de silice, stéarate de magnésium. Ne contient ni lait, ni blé, ni maïs, ni produit de soya, ni agent de conservation.

Mode d'emploi: Mastiquer un comprimé chaque jour avec un repas.

Aide à réapprovisionner l'appareil intestinal de l'enfant avec les mêmes souches de bactéries amicales présentes naturellement dans le système de l'enfant.

Caractéristiques et Bienfaits

- Formule pour la santé intestinale, sans danger en tout temps au besoin.
- Favorise une meilleure digestion et élimination.
- Combat la diarrhée et aide à réduire le risque de diarrhée.
- Favorise la production de vitamines du complexe B et de la vitamine K dans l'appareil intestinal.
- Accroît l'immunité contre les bactéries nuisibles infectieuses.
- Peut aider à soulager une intolérance mineure au lactose.